
 

 

Norges Kaninhopperes Landsforbund 

Referat fra styremøte 4/23 

 
 

Dato: 11.12.2023 

Sted: Microsoft Teams 

Til stede: 
Pia Amundsen, Victoria Eriksen, Mari Myksvoll, Amalie Sofie Spange, 
Nina Almås Svee, Marianne Wikdahl 

Forfall: Aina Magnus 

Møteleder: Nina Almås Svee 

Referent: Marianne Wikdahl 

 

Sak nr. Sak 

1 

Oppdatering: møte mellom forbund og klubber 

Forespørsel sendes ut til klubbene angående aktuelle møtedatoer. Mail 
sendes ut etter møtet. 

 

2 

Årets Kaniner 

Diskusjon fortsetter om nye løsninger for dette med årets titler. Det er en 
stor diskusjon som ikke blir ferdig i kveld, og diskusjonen må fortsette i 
2024. 

3 

Dommerkompensasjon 

Forslaget på e-post til klubber diskuteres og godkjennes. Mailen sendes ut 
etter møte. Det vil bli undersøkt hvilke muligheter det kan være i Skuttli. 

4 

Innsendt sak 

Styret har fått svar siden sist møte. Saken avsluttes og vedtaksføres 
fortløpende. 



5 

Endre slagordet til NKHLF 

Det er ønskelig å endre «slagordet» til NKHLF. Saken diskuteres, men blir 
enige om å fortsette diskusjonen på forumet. 

6 

Offentliggjøre møtereferat for medlemmer 

Saken diskuteres, og det blir enighet om at man må gå inn på forumet og 
se på saken og forslagene. Tar diskusjonen videre der og eventuelt 
offentliggjør og ferdigstiller saken fortløpende ved flertall på forumet. 

7 

Registreringsdato for gårdsnavn ved overgang 

Minnes på at man må gå inn på forumet for å lese over forslagene skrevet 
for saken. Ved eventuelt flertall på forumet vil endringene publiseres og 
oppdateres der det trengs, slik at saken kan ferdigstilles. 

 

8 
Julekalender 

En tilbakemelding om en av lukene i julekalenderen diskuteres. 

  


